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Broj:0101- 594/2 

 
Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
           sa  5. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 28. i 29. decembra 2009. godine u Velikoj sali  
Skupštine opštine Budva  
 

Sjednica je počela u  12,25 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan      13. Marotić Danijela 
2. Anđus Vido      14. Mitrović-Milić Anita 
3. Backović Mihailo      15. Nikolić Duško 
4. Vujičić Božidar      16. Pejović Mijomir 
5. Vujović Đorđije      17. Petković Ante 
6. Vučetić Vesna      18. Pinjatić Đorđe 
7. Vučković Nikola      19. Popović Srđa 
8. Gregović Jovan      20. Srzentić Jelena 
9. Delić Radovan      21. Stojanović Marina 
10. Đurić Marko      22. Trnski Igor 
11. Zec Marko       23. Hadžić Dragan 
12. Ljubanović Krsto      24. Džaković Stevan 
                                  
                                                                                                

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

 1. Vuković Marko      5. Mihović rajko 
 2. Dapčević Branislava     6. Pribilović Đorđije 
 3. Duletić Srđan      7. Rađenović Krsto 
 4. Kotarac Tijana      6. Tičić Milan 
      

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 24 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine,         
-  potpredsjednici Opštine, 
-  glavni administrator, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja, 

   -  predstavnik obrađivača Lokalne studije lokacije “ Kuljače-Vojnići” – g-đa Senka Deletić i 
   - predstavnik obrađivača Lokalne studije lokacije „Spas“ – g-din Predrag Babić. 

 
Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 

 
Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 
Odbornicima Božidaru Vujičiću, Mijomiru Pejoviću, Đorđiju Pribiloviću i Krstu Rađenoviću 

dostavljeni su odgovori na odbornička pitanja, u skladu sa Poslovnikom.   
 



 
Odbornik Božidar Vujičić je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
1. „Kada će da se napravi pješačka staza od Hotela „Park“ do tunela prema Bečićima, preko koje se 

trenutno grade dvije vile“? 
 
Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan Džaković, Ante 

Petković, Đorđije Vujović, Jovan Gregović i Božidar Vujičić. 
 

Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase: 
1. „Da li je nadležni Sekretarijat postupio po Rješenju Ministarstva i poništio građevinku 

dozvolu, koja 
 je, kako navodi inspektor Ministarstva, izdata suprotno urbanističkim parametrima DUP-a Bečići, a 
odnosi se na izgradnju stambenog objekta na urbanističkoj parceli 105.8 u okviru bloka 105b na kat. 
Parceli 455 KO Bečići“? 

 
Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase: 
1. „Kada je ovaj uvaženi dom donio odluku da je Televizija Budva opštinska televizija a ne javni 

servis, 
       te na osnovu te odluke predsjednik Opštine razmišlja o prodaji njenog dijela“? 
2.  „Šta će Opština Budva preduzeti da sazna koliki je dio njenog prihoda od „Morskog dobra“ uplaćen 
na račun Prve banke i da li će tražiti odgovornost ljudi u tom JP zbog te protivzakonite radnje – 
nezakonitog trošenja tuđeg novca. I da li će i kako obavijestiti građane o tom skandalu?“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Anta Petkovića glase: 
1. „Kada će Opština Budva isplatiti stipendije studentima?“ 
2. „Da li postoji mogućnost da Opština Budva, pri komunalnom preduzeću, formira ekipu za 

saniranje otpadnih voda, kanala koji se izlivaju, kako se ne bi za određene slučajeve raspisivao 
tender, a na ovaj način može brzo da se riješi?“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Đorđija Vujovića glase: 
1. „Šta će Opština Budva preduzeti povodom stanova za tržište koji su planirani prilikom izgradnje  
      stanova solidarnosti“? 
2. „Kada će se poboljšati materijalni status i položaj političkih stranaka za njihov rad, kao i uslovi u 

skupštinskoj Sali za rad odbornika?“ 
 

Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je istakao da će pitanje finansiranja političkih partija i 
stipendista biti riješeno u skorijoj budućnosti, iz razloga teške finansijske situacije u kojoj se opština 
Budva nalazi trenutno, kao i da će se tokom naredne godine rekonstruisati Skupštinska sala, radi 
poboljšanja uslova rada odbornika. 

 
Odbornička pitanja odbornika Jovana Gregovića glase: 
1. „Ko je izdao dozvolu, po kojoj odluci i do kada važi dozvola za deponiju na Kruševici iznad 

Petrovca“? 
2. „Po kojim kriterijumima se određuje visina finansijskih sredstava za sportske ekipe“? 

 
Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 
1. „Da li Opština Budva planira da nastavi sudski spora protiv HTP „Budvanska Rivijera“? 
2. „Da li kada predsjednik Opštine želi da omogući da se pojavi javno spisak dužnika za 

komunalije“? 
  

Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 4. 
sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 20. i 30. oktobra 2009. godine. 
  

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 4. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 20. i 30. oktobra 
2009. godine. 
 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 



 
24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasao 24 - dvadesetčetiri odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) donijela sljedeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA  4. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 
ODRŽANE 20. i 30. OKTOBRA 2009. GODINE  

 
 Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  

 
Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisima br. 001-4063/2 od 25.12.2009. godine i  001-4082/2 

od 26.12.2009. godine, dostavio predsjedniku Skupštine Predloge za dopunu dnevnog reda, i to: 
- Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Spas“; 
- Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o ulogu Opštine Budva u osnivanju privrednog 

društva br. 0101-97/1, od 16.03.2009.god. 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 2072, 

po DUP-u Budva centar; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 10c, 

po DUP-u Budva centar; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 10.2 

u bloku 10b , po DUP-u Budva centar i 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (dio kat.parcele br. 507/1 KO Budva za dio kat.parcele 

br. 1833/14, KO Budva).  
 

Shodno čl. 79. Poslovnika, Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine i Aleksandar Tičić, 
v.d. direktora Agencije za planiranje prostora su dali kratko obrazloženje ovih predloga. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda tj. da se dnevni red dopuni novom 
tačkom: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Spas“; 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o donošenju  
Lokalne studije lokacije „Spas“ 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o ulogu Opštine Budva u osnivanju privrednog društva 
br. 0101-97/1, od 16.03.2009.god. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasao 23- dvadesettri odbornika, “protiv” je bio 1-
jedan odbornik i “uzdržanih” nije bilo) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o ulogu 
Opštine Budva u osnivanju privrednog društva br. 0101-97/1, od 16.03.2009.god. 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda tj. da se dnevni red dopuni 

novom tačkom: Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 
br. 2072, po DUP-u Budva centar. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 - devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 2 - 
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 
 

 Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti 
radi formiranja urbanističke parcele br. 2072, po DUP-u Budva centar 

 



 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda tj. da se dnevni red dopuni 

novom tačkom: Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 
br. 10c, po DUP-u Budva centar. 

  
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 - devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 2 - 
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 
 

 Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti 
radi formiranja urbanističke parcele br. 10c, po DUP-u Budva centar 

  
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda tj. da se dnevni red dopuni 

novom tačkom: Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 
br. 10.2 u bloku 10b , po DUP-u Budva centar 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 - devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 2 - 
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 
 

 Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti 
radi formiranja urbanističke parcele br. 10.2 u bloku 10b , po DUP-u Budva centar 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda tj. da se dnevni red dopuni 

novom tačkom: Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (dio kat.parcele br. 507/1 KO Budva za dio 
kat.parcele br. 1833/14, KO Budva). 

  
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasao 22 - dvadesetdva odbornika, “protiv” je bilo 2 - 
dva odbornika i “uzdržanih” nije bilo) prihvatila 
 

 Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti  
 (dio kat.parcele br. 507/1 KO Budva za dio kat.parcele br. 1833/14, KO Budva) 

 
Prije glasanja o dnevnom redu, Odbornik Mijomir Pejović je predložio da se Predlog Odluke o završnom 

računu Budžeta opštine Budva za 2008. godinu skine sa dnevnog reda, zbog nemogućnosti Revizora da 
prisustvuje današnjem zasijedanju.  

Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je dao obrazloženje da sjednici prisustvuje sekretar Sekretarijata za 
privredu i finasije, koji će obrazložiti ovu tačku dnevnog reda i dati sve informacije povodom Izvještaja 
Revizora. 
 

Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 - devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 2 - 
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila sljedeći 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2010. godinu; 
2. Predlog Odluke o završnom računu Budžeta opštine Budva za 2008. godinu; 
3. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  Budžetu opštine Budva za 2009. godinu; 
4. Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2010. godinu; 
5. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o stanju uređenja prostora u opštini Budva za 2009. godinu; 
6. Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora opštine Budva za 2010. godinu; 
7. Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti opštine Budva za 2010. godinu; 
8. Predlog Odluke o donošenju Programa privremenog korišćenja neizgrađenog građevinskog zemljišta i 



 
izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010. godinu; 

9. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Kuljače Vojnići“; 
10. Predlog Odluke o komunalnom redu na teritoriji opštine Budva; 
11. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o javnim parkiralištima i garažama; 
12. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o auto-taksi prevozu; 
13. Predlog Odluke o opštinskim i nekategorisanim putevima; 
14. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o regulisanju saobraćaja na teritoriji opštine Budva; 
15. Predlog odluke o uslovima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja sa napuštenim i 

izgubljenim životinjama; 
16. Predlog Odluke o uspostavljanju saradnje između Opštine Budva i Gradske Opštine Novi Beograd; 
17. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JU „Muzeji, galerija i biblioteka“; 
18. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JU „Crvena komuna“; 
19. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JU Spomen dom „Reževići“; 
20. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JU „Grad teatar“ Budva; 
21. Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti predsjednika Odbora direktora “Akademija znanja“ d.o.o. 

Budva; 
22. Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Odbora direktora “Akademija znanja“ d.o.o. Budva; 
23. Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora preduzeća 

“Expo-Budva” d.o.o. Budva; 
24. Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora preduzeća “Adriatic Holding” d.o.o. Budva; 
25. Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora Javnog preduzeća za upravljanje reklamnim 

prostorom opštine Budva “Mediteran reklame”; 
26. Razmatranje Izvještaja o radu JP za upravljanje morskim dobrom Crne Gore za 2008 godinu; 
27.  Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Spas“; 
28. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o ulogu Opštine Budva u osnivanju privrednog društva 

br. 0101-97/1, od 16.03.2009.god; 
29. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 2072, po 

DUP-u Budva centar; 
30. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 10c, po DUP-

u Budva centar; 
31. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 10.2 u bloku 

10b,  po DUP-u Budva centar; 
32. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (dio kat.parcele br. 507/1 KO Budva za dio kat.parcele br. 

1833/14, KO Budva). 
 

 
1. 

Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva 
za 2010. godinu. 
  
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Mihailo kapisoda, Glavni 
administrator 
  
 Na tekst Predloga Programa rada  Skupštine opštine Budva za 2010. godinu podneseni su: Amandman 
1., Amandman 2.,  Amandman 3.., Amandman 4., Amandman 5., Amandman 6. , Amandman 7. i Amandman 
8. od strane Kluba odbornika SNP-a, zavedeni pod brojem 0101-613/1 od 24. 12. 2009. godine i isti su 
dostavljeni odbornicima. Takođe su dostavljena i mišljenja predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi 
navedenih amandmana, br. 001-4077/1, 001-4064/1, 001-4070/4, 001-4077/2, 001-4080/1, 001-4077/3 i 001-
4081/1 od 25.12.2009. godine. 
 
 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za izbor i imenovanja, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za 
planiranje i uredjenje prostora, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za međuopštinsku i 
međunarodnu saradnju i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali  su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora 
su dostavljeni odbrornicima. Amandmane, podnesene od strane Kluba odbornika SNP-a, razmatrao je Odbor 



 
za Statut i propise i Izvještaj ovog Odbora je takođe dostavljen. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđije 

Pribilović, tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Mijomir Pejović i 
Stevan Džaković. 

 
Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o ovoj tački dnevnog reda, prethodno 

izjasnila o amandmanima podnesenim od strane Kluba odbornika SNP-a, uz napomenu da su amandmani 1., 
2. i 3. prihvaćeni od strane predlagača akta. 
 

Stavljen je na glasanje Amandman 4. na Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2010. 
godinu podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a.  
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 5 – pet odbornika, “protiv” je bilo 20 - dvadeset 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 4. na Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2010. godinu  
podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
Stavljen je na glasanje Amandman 5. na Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2010. 

godinu podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a.  
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 5 – pet odbornika, “protiv” je bilo 20 - dvadeset 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 5. na Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2010. godinu  
podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
Stavljen je na glasanje Amandman 6. na Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2010. 

godinu podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a.  
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 5 – pet odbornika, “protiv” je bilo 20 - dvadeset 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 6. na Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2010. godinu  
podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
Stavljen je na glasanje Amandman 7. na Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2010. 

godinu podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a.  
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 5 – pet odbornika, “protiv” je bilo 20 - dvadeset 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 7. na Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2010. godinu 
podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

Stavljen je na glasanje Amandman 8. na Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2010. 
godinu podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a.  
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 5 – pet odbornika, “protiv” je bilo 20 - dvadeset 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 



 
 

Amandman 8. na Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2010. godinu 
podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2010. godinu, uz 

napomenu da, shodno članu 130. stav 4.  Poslovnika, amandmani koje je podnio predlagač odluke i 
amandmani koje je predlagač odluke prihvatio, postaju sastavni dio predloga odluke i o njima Skupština 
posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” je bio 1 - jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

PROGRAM RADA SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA ZA 2010. GODINU 
 

2. 
Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o završnom računu Budžeta 

opštine Budva za 2008. godinu. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, 
Mihailo Backović, Stevan Džaković i Đorđije Pribilović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: 
Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Lazar Rađenović, potpredsjednik Opštine. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o završnom računu Budžeta opštine Budva za 2008. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 6 -
šest odbornika i “uzdržan” je bio 1 –jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O ZAVRŠNOM RAČUNU BUDŽETA OPŠTINE BUDVA ZA 2008. GODINU 
 

3. 
Prešlo se na razmatranje treće tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  

Budžetu opštine Budva za 2009. godinu. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije.  
 

  Na tekst Predloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o Budžetu opštine Budva za 2009. godinu 
podneseni su amandmani od strane Kluba odbornika SNP-a, zavedeni pod brojevima 0101-617/1, 0101-617/2 i 
0101-617/3 od 24. 12. 2009. godine i isti su dostavljeni odbornicima. Takođe su dostavljena i mišljenja 
predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi navedenih amandmana, br. 001-4078/3, 001-4078/4 i 001-4078/5 
od 25.12.2009. godine. 

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog akta i 
amandmane podnesene od strane Kluba odbornika SNP-a. Izvještaji ovih odbora su takođe dostavljeni 
odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo Backović, 
Đorđije Pribilović, Stevan Džaković, Đorđije Vujović, Božidar Vujičić, Srđa Popović i Krsto Ljubanović, a od 
ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Dragan Marović, sekretar Sekretarijata za investicije i Veselin 



 
Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 
 Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakao da odbornici ove partije neće 
podržati ovaj Predlog Odluke. 
 
 Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o ovoj tački dnevnog reda, prethodno 
izjasnila o amandmanima podnesenim od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  Budžetu 
opštine Budva za 2009. godinu, broj 0101-617/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a.  
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 6 – šest odbornika, “protiv” je bilo 15 - petnaest 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman na Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  Budžetu opštine Budva za 
2009. godinu, broj 0101-617/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Milan 

Tičić, tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 

Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  Budžetu 
opštine Budva za 2009. godinu, broj 0101-617/2, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a.  
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 6 – šest odbornika, “protiv” je bilo 17 - sedamnaest 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman na Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  Budžetu opštine Budva za 
2009. godinu, broj 0101-617/2, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  Budžetu 

opštine Budva za 2009. godinu, broj 0101-617/3, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a.  
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 6 – šest odbornika, “protiv” je bilo 17 - sedamnaest 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman na Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  Budžetu opštine Budva za 2009. 
godinu, broj 0101-617/3, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  Budžetu opštine Budva 

za 2009. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 2-dva 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  BUDŽETU OPŠTINE BUDVA  
ZA 2009. GODINU 

 
4. 

 Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 
2010. godinu. 

 



 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije.  
 

  Na tekst Predloga Odluke o Budžetu opštine Budva za 2010. godinu podneseni su amandmani od 
strane Kluba odbornika SNP-a, zavedeni pod brojevima 0101-616/1 i 0101-616/2 od 24. 12. 2009. godine i isti 
su dostavljeni odbornicima. Takođe su dostavljena i mišljenja predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi 
navedenih amandmana, br. 001-4078/1 i 001-4078/2 od 25.12.2009. godine. 

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog akta i 
amandmane podnesene od strane Kluba odbornika SNP-a. Izvještaji ovih odbora su takođe dostavljeni 
odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović i Božidar Vujičić a 
od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 
 Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o ovoj tački dnevnog reda, prethodno 
izjasnila o amandmanima podnesenim od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2010. godinu, 
broj. 0101-616/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 3 – tri odbornika, “protiv” je bilo 16 - šesnaest 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman na Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2010. godinu, broj. 0101-616/1,  
podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
  Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2010. godinu, 
broj. 0101-616/2, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 3 – tri odbornika, “protiv” je bilo 16 - šesnaest 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman na Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2010. godinu, broj. 0101-616/2,  
podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2010. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 - šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 3 - tri 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA ZA 2010. GODINU 
 
   U 18,55 časova prekinut je rad 5. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će 
se zasijedanje nastaviti sjutra, 29.12.2009. godine sa početkom u 10,00 časova. 
 
NASTAVAK 5. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRZANE 29. DECEMBRA 2009. 
GODINE U VELIKOJ SALI SKUPSTINE OPŠTINE BUDVA, SA POCETKOM U 10,25 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 



 
 

1. Andrić Dušan      11. Mitrović-Milić Anita 
2. Anđus Vido      12. Nikolić Duško 
3. Vujičić Božidar      13. Pejović Mijomir 
4. Vučetić Vesna      14. Petković Ante 
5. Gregović Jovan      15. Pinjatić Đorđe 
6. Delić Radovan      16. Popović Srđa 
7. Đurić Marko      17. Srzentić Jelena 
8. Zec Marko       18. Stojanović Marina 
9. Ljubanović Krsto      19. Trnski Igor 
10. Marotić Danijela      20. Hadžić Dragan   

  
ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Backović Mihailo      7. Kotarac Tijana 
2. Vujović Đorđije      8. Mihović Rajko 
3. Vuković Marko      9. Pribilović Đorđije 
4. Vučković Nikola      10. Rađenović Krsto 
5. Dapčević Branislava     11. Tičić Milan 
6. Duletić Srđan      12. Džaković Stevan 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

5. 
Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o stanju 

uređenja prostora u opštini Budva za 2009. godinu. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za planiranje i uređenje prostora. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni 
odbornicima. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik 
Mihailo Backović, tako da sjednici prisustvuje 21 odbornik. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić i Jovan Gregović 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o stanju uređenja prostora u 
opštini Budva za 2009. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O STANJU UREĐENJA PROSTORA  
U OPŠTINI BUDVA ZA 2009. GODINU 

 
Prije prelaska na razmatranje šeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  6. i 7. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  6. i 7. dnevnog reda. 
 



 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, „za“ je glasalo 16 – šesnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 5 – pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 6. i 7. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 6. i 7. tačke dnevnog reda: 
6. Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora opštine Budva za 2010. godinu i 
7.  Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti opštine Budva za 2010. godinu. 
    
 Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Dragan Marović, sekretar 
Sekretarijata za investicije.  

 
  Na tekst Predloga Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora opštine Budva za 2010. godinu 
podnesen je Amandman 4. od strane Kluba odbornika SNP-a, zaveden pod brojem 0101-612/1 od 24. decembra 
2009. godine i isti je dostavljen odbornicima. Na tekst Predloga Odluke o usvajanju Programa investicionih 
aktivnosti opštine Budva za 2010. godinu podneseni su Amandman 1, Amandman 2. i Amandman 3. od strane 
Kluba odbornika SNP-a, zavedeni pod brojem 0101-612/1 od 24. decembra 2009. godine i isti su dostavljeni 
odbornicima. Takođe su dostavljena i mišljenja predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi navedenih 
amandmana, br. 001-4076/1 od 25.12.2009.godine. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja 
prostora opštine Budva za 2010. godinu a Amandman, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a, razmatrao 
je Odbor za Statut i propise. Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su 
Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti opštine Budva za 2010. godinu  a amandmane, 
podnesene od strane Kluba odbornika SNP-a, razmatrao je Odbor za Statut i propise. Izvještaji ovih Odbora su 
dostavljeni odbornicima. 

 
U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Ante Petković, 

Radovan Delić, Mijomir Pejović, Anita Mitrović-Milić, Krsto Ljubanović i Đorđe Pinjatić, a od ostalih 
prisutnih na sjednici su učestvovali: Rajko Kuljača, predsjednik Opštine; Veselin Marković, predsjednik OO 
SNP-a i Gojko Ljubanović, predsjednik savjeta MZ Babin Do.  
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
 Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja po ovim tačkama dnevnog reda, prethodno 
izjasnila o Amandmanima podnesenim od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 
 Stavljen je na glasanje Amandman 4. na Predlog odluke o usvajanju programa uređenja prostora 
opštine Budva za 2010. godinu, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 3 – tri odbornika, “protiv” je bilo 17 - sedamnaest 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 4. na Predlog odluke o usvajanju programa uređenja prostora opštine Budva za 2010. 
godinu, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora opštine Budva za 

2010. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20 – dvadeset odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaesti odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 3 – tri odbornik) usvojila 

 
ODLUKU O USVAJANJU PROGRAMA UREĐENJA PROSTORA OPŠTINE BUDVA ZA 2010. 



 
GODINU 

 
Stavljen je na glasanje Amandman 1. na Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih 

aktivnosti opštine Budva za 2010. godinu, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 4 – četiri odbornika, “protiv” je bilo 16 - šesnaest 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 1. na Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti opštine Budva 
za 2010. godinu, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
Stavljen je na glasanje Amandman 2. na Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih 

aktivnosti opštine Budva za 2010. godinu, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 4 – četiri odbornika, “protiv” je bilo 16 - šesnaest 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman 2. na Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti opštine Budva 
za 2010. godinu, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
Stavljen je na glasanje Amandman 3. na Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih 

aktivnosti opštine Budva za 2010. godinu, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 4 – četiri odbornika, “protiv” je bilo 16 - 
šesnaest odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) nije prihvatila 
 

Amandman 3. na Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti opštine Budva 
za 2010. godinu, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti opštine 

Budva za 2010. godinu. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 – dvadesetjedani odbornik, „za“ je glasalo 16 – šesnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O USVAJANJU PROGRAMA INVESTICIONIH AKTIVNOSTI  

OPŠTINE BUDVA ZA 2010. GODINU 
 
 
 

8. 
Prešlo se na razmatranje osme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Programa 

privremenog korišćenja neizgrađenog građevinskog zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 
2010. godinu. 

 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za planiranje i uređenje prostora.  
 
 Na tekst Predloga akta podneseni su amandmani 1. i 2. od strane odbornika Božidara Vujičića, 
zavedeni pod brojem 0101-643/1 od 28. decembra 2009. godine i isti su dostavljeni odbornicima. Takođe, 
odbornicima je dostavljeno i mišljenje predlagača akta-predsjednika Opštine na navedene amandmane, br. 
001-4092/2 od 28.12.2009. godine 
 



 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog akta a amandmane odbornika Božidara 
Vujičića razmatrao je Odbor za Statut i propise. Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Jovan Gregović, 
Vido Anđus, Mijomir Pejović, Krsto Ljubanović i Ante Petković, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Mihailo Kapisoda, Glavni administrator. 
 
 Predstavnik predlagača akta, Zlatko Dragović, je napomenuo da je u Predlogu ove odluke napravljena 
tehnička greška vezano za kat. Parcelu 1071 KO Bečići, gdje treba da se doda još jedan privremeni objekat. 
 
 Skupština se, shodno članu 130. Poslovnika, prije glasanja o predlogu akta, prethodno izjasnila o 
Amandmanima podnesenim od strane odbornika Božidara Vujičića. 
 
  Stavljen je na glasanje Amandman 1. na Predlog Odluke o donošenju Programa privremenog 
korišćenja neizgrađenog građevinskog zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010. godinu broj. 
0101-643/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 4 – četiri odbornika, “protiv” je bilo 16 - 
šesnaest odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) nije prihvatila 
 

Amandman 1. na Predlog Odluke o donošenju Programa privremenog korišćenja neizgrađenog 
građevinskog zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010. godinubroj. 0101-643/1,  

podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića 
 
  Stavljen je na glasanje Amandman 2. na Predlog Odluke o donošenju Programa privremenog 
korišćenja neizgrađenog građevinskog zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010. godinu broj. 
0101-643/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 4 – četiri odbornika, “protiv” je bilo 16 - 
šesnaest odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) nije prihvatila 
 

Amandman 2. na Predlog Odluke o donošenju Programa privremenog korišćenja neizgrađenog 
građevinskog zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010. godinubroj. 0101-643/1,  

podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Programa privremenog korišćenja neizgrađenog 
građevinskog zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010. godinu. 

 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 4 – 
četiri odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O DONOŠENJU PROGRAMA PRIVREMENOG KORIŠĆENJA NEIZGRAĐENOG 
GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA I IZGRAĐENOG ZEMLJIŠTA U OPŠTOJ UPOTREBI ZA 2010. 

GODINU 
 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je, u 14,00 časova, odredio pauzu do 15,30 časova. 
 

(Pauza je trajala od 14,00 časova do 15,45 časova) 
 
        Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  



 
  
 

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

         
1. Andrić Dušan      11. Mitrović-Milić Anita 
2. Anđus Vido      12. Nikolić Duško 
3. Backović Mihailo      13. Pejović Mijomir 
4. Vujičić Božidar      14. Petković Ante 
5. Vučetić Vesna      15. Pinjatić Đorđe 
6. Delić Radovan      16. Popović Srđa 
7. Đurić Marko      17. Srzentić Jelena 
8. Zec Marko            18. Stojanović Marina 
9. Ljubanović Krsto      19. Trnski Igor 
10. Marotić Danijela      20. Hadžić Dragan 

       
                                                                   ODSUTNI ODBORNICI: 

          
1. Vujović Đorđije      7. Kotarac Tijana 
2. Vuković Marko      8. Mihović Rajko 
3. Vučković Nikola      9. Pribilović Đorđije 
4. Gregović Jovan      10. Rađenović Krsto 
5. Dapčević Branislava     11. Tičić Milan 
6. Duletić Srđan      12.Džaković Stevan 

      
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 

9. 
   Prešlo se na razmatranje devete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 
lokacije “Kuljače Vojnići“. 

 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aleksandar Tičić, v.d. direktora 
Agencije za planiranje prostora. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni 
odbornicima. 
 
   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Kuljače Vojnići“. 

 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE “KULJAČE VOJNIĆI“ 
 

10. 
 Prešlo se na razmatranje desete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o komunalnom redu na 
teritoriji opštine Budva. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambene djelatnosti.  
 

  Na tekst Predloga akta podnesen je Amandman od strane Kluba odbornika SNP-a, zaveden pod brojem 
0101-614/1 od 24. decembra 2009. godine i isti je dostavljen odbornicima. Takođe je dostavljeno i mišljenje 



 
predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi navedenog amandmana, br. 001-4062/2 od 25.12.2009. godine. 
 

 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine 
razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni. Amandman, podnesen od strane Kluba 
odbornika SNP-a, razmatrao je Odbor za Statut i propise i Izvještaj ovog Odbora je takođe dostavljen 
odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Ante Petković, 
Božidar Vujičić i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a. 
 

Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o ovoj tački dnevnog reda, prethodno 
izjasnila o amandmanu podnesenom od strane Kluba odbornika SNP-a.  
 
 Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Odluke o komunalnom redu na teritoriji opštine Budva. 
broj. 0101-614/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 3 – tri odbornika, “protiv” je bilo 16 - šesnaest 
odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) nije prihvatila 
 

Amandman na Predlog Odluke o komunalnom redu na teritoriji opštine Budva. broj. 0101-614/1,  
podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o komunalnom redu na teritoriji opštine Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O KOMUNALNOM REDU NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA 
 
   N molbu predstavnika obrađivača Lokalne studije lokacije „Spas“, predsjedavajući Krsto Ljubanović je 
predložio da se ova tačka razmatra nakon tačke 10. dnevnog reda, što su odbornici prihvatili. 
 

27. 
   Prešlo se na razmatranje dvadesetsedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne 
studije lokacije „Spas“. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aleksandar Tičić, v.d. direktora 
Agencije za planiranje prostora. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni 
odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Ante Petković, a od ostalih prisutnih na 
sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Predrag Babić, predstavnik obrađivača 
LSL »Spas«. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Jovan 

Gregović, tako da sjednici prisustvuje 21 odbornik. 
 

   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Spas“. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 



 
“uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE „SPAS“ 
 

11. 
Prešlo se na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o javnim 

parkiralištima i garažama. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambene djelatnosti. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima.  
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Mijomir Pejović a od ostalih prisutnih 
na sjednici je učestvovao Mihailo Kapisoda, glavni administrator.  
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o javnim parkiralištima i garažama. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O JAVNIM PARKIRALIŠTIMA I GARAŽAMA 
 

12. 
Prešlo se na razmatranje dvanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 

auto-taksi prevozu. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambene djelatnosti. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima.  
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o auto-taksi prevozu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O AUTO-TAKSI PREVOZU 
 

13. 
Prešlo se na razmatranje trinaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o opštinskim i nekategorisanim 

putevima. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambene djelatnosti. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost razmatrali su Predlog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljen odbornicima.  
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o opštinskim i nekategorisanim putevima. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 
 



 
ODLUKU O OPŠTINSKIM I NEKATEGORISANIM PUTEVIMA 

 
14. 

Prešlo se na razmatranje četrnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 
regulisanju saobraćaja na teritoriji opštine Budva. 

 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambene djelatnosti.  
 

  Na tekst Predloga akta podnesen je Amandman od strane Kluba odbornika SNP-a, zaveden pod brojem 
0101-615/1 od 24. 12. 2009. godine i isti je dostavljen odbornicima. Takođe je dostavljeno i mišljenje 
predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi navedenog amandmana, br. 001-4062/3 od 25.12.2009. godine. 

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost razmatrali su Predlog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. Amandman, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a, 
razmatrao je Odbor za Statut i propise i Izvještaj ovog Odbora takođe je dostavljen 
  

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić i 
Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 

Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o ovoj tački dnevnog reda, prethodno 
izjasnila o amandmanu podnesenom od strane Kluba odbornika SNP-a.  
 

 Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o regulisanju 
saobraćaja na teritoriji opštine Budva broj. 0101-615/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 3 – tri odbornika, “protiv” je bilo 16 - šesnaest 
odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) nije prihvatila 
 

Amandman na Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o regulisanju saobraćaja  
na teritoriji opštine Budva broj. 0101-615/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o regulisanju saobraćaja na 

teritoriji opštine Budva. 
 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O REGULISANJU SAOBRAĆAJA 
 NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA 

 
15. 

Prešlo se na razmatranje petnaeste tačke dnevnog reda: Predlog odluke o uslovima i načinu držanja 
kućnih ljubimaca i načinu postupanja sa napuštenim i izgubljenim životinjama. 

 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambene djelatnosti. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise,  Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine 
razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
  

Stavljen je na glasanje Predlog odluke o uslovima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu 
postupanja sa napuštenim i izgubljenim životinjama. 



 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O USLOVIMA I NAČINU DRŽANJA KUĆNIH LJUBIMACA I NAČINU POSTUPANJA  
SA NAPUŠTENIM I IZGUBLJENIM ŽIVOTINJAMA 

 
16. 

  Prešlo se na razmatranje šesnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o uspostavljanju saradnje 
između Opštine Budva i Gradske Opštine Novi Beograd. 

 
 Predlagač ovog akta  je Predsjednik opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, šef 
Kabineta predsjednika. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za međuopštinsku i međunarodnu saradnju razmatrali su Predlog 
akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
  
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o uspostavljanju saradnje između Opštine Budva i 
Gradske Opštine Novi Beograd. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije 
bilo) usvojila 
 

ODLUKU O USPOSTAVLJANJU SARADNJE IZMEĐU OPŠTINE BUDVA  
I GRADSKE OPŠTINE NOVI BEOGRAD 

 
Prije prelaska na razmatranje sedamnaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  17., 18., 19. i 20. 
te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  17., 18., 19. i 20. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20 – dvadeset odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ je 
bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 

 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 17., 18., 19. i 20.  dnevnog reda 
 
 Prešlo se na razmatranje 17., 18., 19. i 20. tačke dnevnog reda: 
17. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JU „Muzeji, galerija i biblioteka“; 
18. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JU „Crvena komuna“; 
19. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JU Spomen dom „Reževići“i 
20. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JU „Grad teatar“ Budva. 
    
 Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti.  

 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predloge ovih akata i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima. 
 

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JU „Muzeji, galerija i 

biblioteka“. 
 



 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 – devetnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 2 – dva odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA STATUT JU „MUZEJI, GALERIJA I BIBLIOTEKA“ 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JU „Crvena komuna“. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 – devetnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 2 – dva odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA STATUT JU „CRVENA KOMUNA“ 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JU Spomen dom 

„Reževići“. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 – devetnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 2 – dva odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA STATUT JU SPOMEN DOM „REŽEVIĆI“ 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JU „Grad teatar“ Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 – devetnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 2 – dva odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA STATUT JU „GRAD TEATAR“ BUDVA 

 
Prije prelaska na razmatranje dvadesetprve tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  21. i 22. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  21. i 22. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 – devetnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 2 –dva odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 21. i 22. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 21. i 22. tačke dnevnog reda: 
21. Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti predsjednika Odbora direktora “Akademija znanja“ d.o.o. 
Budva 
22. Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Odbora direktora “Akademija znanja“ d.o.o. Budva. 
    
 Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti predsjednika Odbora direktora 

“Akademija znanja“ d.o.o. Budva. 



 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 – devetnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 2 – dva odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA ODBORA DIREKTORA  

“AKADEMIJA ZNANJA“ D.O.O. BUDVA 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Odbora direktora 
“Akademija znanja“ d.o.o. Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 – devetnaest odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 
je bilo 2 – dva odbornik) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU PREDSJEDNIKA ODBORA DIREKTORA 
 “AKADEMIJA ZNANJA“ D.O.O. BUDVA 

 
23. 

  Prešlo se na razmatranje dvadesettreće tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o imenovanju 
predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora preduzeća “Expo-Budva” d.o.o. Budva. 

 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata 
za zaštitu imovine. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predlog akta i Izvještaj ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana 
Odbora direktora preduzeća “Expo-Budva” d.o.o. Budva. 
 
 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU PREDSTAVNIKA OPŠTINE BUDVA KAO ČLANA ODBORA 
DIREKTORA PREDUZEĆA “EXPO-BUDVA” D.O.O. BUDVA 

 
24. 

  Prešlo se na razmatranje dvadesetčetvrte tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o imenovanju člana 
Odbora direktora preduzeća “Adriatic Holding” d.o.o. Budva. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata 
za zaštitu imovine. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predlog akta i Izvještaj ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora preduzeća 
“Adriatic Holding” d.o.o. Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) usvojila 
 



 
RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA ODBORA DIREKTORA PREDUZEĆA  

“ADRIATIC HOLDING” D.O.O. BUDVA 
 

25. 
  Prešlo se na razmatranje dvadesetpete tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o imenovanju člana  
Upravnog odbora Javnog preduzeća za upravljanje reklamnim prostorom opštine Budva “Mediteran 
reklame”. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predlog akta i Izvještaj ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora Javnog preduzeća za 
upravljanje reklamnim prostorom opštine Budva “Mediteran reklame”. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA JAVNOG PREDUZEĆA ZA  
UPRAVLJANJE REKLAMNIM PROSTOROM OPŠTINE BUDVA “MEDITERAN REKLAME” 

 
  Odbornik Đorđe Pinjatić je predložio da se prije tačke 26. - Razmatranje Izvještaja o radu JP za 
upravljanje morskim dobrom Crne Gore za 2008 godinu, razmatraju preostale tačke dnevnog reda, o kojima se 
odbornici izjašnjavaju glasanjem, što su ostali odbornici prihvatili. 
 
 
 
 

28. 
   Prešlo se na razmatranje dvadesetosme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni 
Odluke o ulogu Opštine Budva u osnivanju privrednog društva br. 0101-97/1, od 16.03.2009.god. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata 
za zaštitu imovine. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o ulogu Opštine Budva u osnivanju 
privrednog društva br. 0101-97/1, od 16.03.2009.god. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O ULOGU OPŠTINE BUDVA U OSNIVANJU  
PRIVREDNOG DRUŠTVA BR. 0101-97/1, OD 16.03.2009.GOD. 

 
Prije prelaska na razmatranje dvadesetdevete tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 

radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  29., 30. i 31. 
te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  29., 30. i 31. dnevnog reda. 
 



 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20 – dvadeset odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ je bio 1 – jedan 
odbornik i „uzdržanih“ je bilo 2 –dva odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 29., 30. i 31. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 29., 30. i 31. tačke dnevnog reda: 
 29. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 2072, po 
DUP-u Budva centar; 
    30.  Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 10c, po 
DUP-u Budva centar i 
    31. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 10.2 u 
bloku 10b,  po DUP-u Budva centar. 
  
 Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
U pretresu po ovoim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Krsto 

Ljubanović, Ante Petković i Mijomir Pejović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a i Mihailo Kapisoda, glavni administrator. 
 

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele br. 2072, po DUP-u Budva centar. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20 – dvadeset odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ je 
bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 

PARCELE BR. 2072, PO DUP-U BUDVA CENTAR 
 

Stavljen je na glasanje  Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele br. 10c, po DUP-u Budva centar. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20 – dvadeset odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ je 
bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 

PARCELE BR. 10C, PO DUP-U BUDVA CENTAR 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele br. 10.2 u bloku 10b,  po DUP-u Budva centar. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20 – dvadeset odbornika, „za“ je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ je 
bilo 3 – tri odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 

PARCELE BR. 10.2 U BLOKU 10B,  PO DUP-U BUDVA CENTAR 
 

32. 



 
   Prešlo se na razmatranje tridesetdruge tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti 
(dio kat.parcele br. 507/1 KO Budva za dio kat.parcele br. 1833/14, KO Budva). 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata 
za zaštitu imovine. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (dio kat.parcele br. 507/1 KO 
Budva za dio kat.parcele br. 1833/14, KO Budva) 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI (DIO KAT.PARCELE BR. 507/1 KO BUDVA  
ZA DIO KAT.PARCELE BR. 1833/14, KO BUDVA) 

 
 

26. 
  Prešlo se na razmatranje dvedesetšeste tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu JP za 
upravljanje morskim dobrom Crne Gore za 2008 godinu. 

   
  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je Rajko Barović, direktor JP za upravljanje morskim dobrom Crne 
Gore. 

 
 
 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Mijomir Pejović, 
Krsto Ljubanović, Srđa Popović, Jovan Gregović, Vido Anđus, Ante Petković, a od ostalih prisutnih na 
sjednici su učestvovali: Dragoljub Marković, saradnik direktora ovog preduzeća i Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a  
 
 
          Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednik Skupštine je zaključio 5. sjednicu SO 
Budva u 21,35 časova.      
                                             
 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                                Krsto Ljubanović
   
                                                                                                                
                                                                                                                               
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Isidora Varga                                          Lidija Zirojević 
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